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Zápis ze schůze Výkonného výboru KSST Olomouc 

 

 č. 6/2019  
__________________________________________________________________________________ 

 

Datum a čas konání: 5. 11. 2019 (16:00-18:00) 

Místo konání:  Jednací místnost ČUS, Na Střelnici 1337/41, Olomouc, 779 00 

Přítomni členové VV:  Ing. Juřena Jiří, Ing. Prázdný Pavel, Mgr. Chalupa Jakub,  

Bc. Beneš Jan, Ing. Jemelka Libor  

Omluveni členové VV:  Plachý Vojtěch 

Neomluveni členové VV:  Nikdo 

Přítomni hosté:   Bezděk A. (předseda DR) 

____________________________________________________________________ 

Program jednání: 

1. Úvod 
2. Mládež, čerpání projektů v roce 2019 
3. STK 
4. Ostatní 

__________________________________________________________________ 
 
Průběh jednání: 
 

1. Úvod 
 
1.1. Předseda VV KSST J. Juřena zahájil schůzi v 16:00. V úvodu seznámil přítomné členy 

VV KSST Olomouc s programem jednání, který byl jednomyslně schválen: 
J. Juřena:  PRO 
P. Prázdný:  PRO 
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J. Chalupa: PRO
L. Jemelka: PRO

J. Beneš: PRO 

CELKEM PRO – 5 PROTI – 0 ZDRŽEL(I) SE – 0 
Program byl schválen. 

2. Mládež

2.1. P. Prázdný okomentoval výdaje spojené s plněním rozpočtu ČAST – v termínu 
21. 12. 2019 je plánován společný dvoufázový trénink pro ročníky 2007/2008 na
Omeze v Olomouci. Maximální počet mládežníků byl stanoven na 20. KSST Olomouc
musí zajistit 4-5 trenérů.

2.2. P. Prázdný okomentoval panelovou diskuzi, která proběhla při BTM v Mor. Berouně 
se zástupci jednotlivých oddílů – např. paní L. Ivanová měla několik připomínek, a to 
zejména: 

2.2.1. připomínky k systému turnajů BTM. Uvítala by více turnajů pro mladší a 
nejmladší hráče, navíc by preferovala systém podle věkových kategorií. P. 
Prázdný reagoval tím, že by krajské soutěže neměly nahrazovat regionální 
turnaje. Stávající systém je spravedlivější. 

2.2.2. dále měla připomínky k místům konání turnajů (Mikulovice, Jeseník).  
P. Prázdný zmínil, že poloha kraje pro cestování nevýhodná. Hráči ze severu 
kraje dojíždí velké vzdálenosti pravidelně.

2.2.3. L. Ivanová chtěla, aby KCTM bylo i někde jinde. KSST Olomouc je této 
myšlence nakloněn. 

2.3. P. Prázdný zmínil změnu při tvorbě žádosti o dotaci z MŠMT (projekt Můj klub) – 
kladen větší důraz na odehrání více zápasů/turnajů mládežníků. Snahou bude udělat 
více turnajů pod hlavičkou KSST kvůli větší šanci pro oddíly v rámci kraje dostat 
příspěvek z MŠMT. 

2.4. P. Prázdný okomentoval další turnaj „Hanáckého turnaje“. 
2.5. P. Prázdný nechal schválit místa konání krajských přeborů mládeže – VV KSST 

Olomouc schválil následovně - Přerov (dorost), Horní Město (st. žáci),  Jeseník 
(ml. žáci), Kolšov (nejml. žáci). 
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2.6. P. Prázdný otevřel téma refundace startovného 2. pol. 2019 pro mládežníky – 
startovné na republikových turnajích. VV KSST Olomouc jednomyslně tento návrh 
schválil. 

2.7. P. Prázdný uvedl problematiku kolem HBO – regionální kemp – dříve řízeno jednou 
osobou (M. Linert), dnes v tom není jasno - vše se nově mělo řešit přes  
p. Valentovou, ale skončilo to u p. Svitáka, který preferoval to, aby se dohodly 
jednotlivé kraje sami). 

2.8. P. Prázdný sdělil VV KSST Olomouc, že má p. Ratajský snahu se spolupodílet na 
činnosti KCTM – J. Juřena uzavřel toto téma s tím, že domluví schůzku s p. 
Ratajským. 
 

3. STK 
 
3.1. J. Beneš oznámil VV KSST Olomouc, že jediným oddílem, který se přihlásil do daného 

termínu, na pořadatelství KP dospělých byl Postřelmov – VV KSST Olomouc místo 
konání KP dospělých schválil, a to v termínu 18. 1. 2019. VV KSST Olomouc dále 
schválil finanční odměnu pro hráče umístěných na stupních vítězů, a to ve výši  
2 000 Kč (vítěz), 1 000 Kč (druhý), 500 Kč (3.-4. místo) bez ohledu na odehrání 
zápasu o 3. místo. 

3.2. J. Beneš představil propozice ČP – při účasti nad 24 oddílů bude finálové kolo za 
účasti 8 nejlepších oddílů, které se bude hrát KO systémem. 
 

4. Ostatní 
 
4.1. P. Prázdný uvedl, že stále neproběhla schůzka s p. Zlámalem, J. Juřena se omluvil, 

že nebyl přítomen v Mor. Berouně - posouvá se dál. 
4.2. P. Prázdný kritizoval skutečnost, že zápisy ze schůze VV KSST Olomouc jsou na webu 

s velkým zpožděním. 
4.3. P. Prázdný vznesl dotaz na J. Beneše ohledně stolně tenisového softwaru 

Tournament Software a jeho využití, resp. možnosti použití, jak je to s licencemi atd.  
4.4. VV KSST Olomouc schválil návrh V. Plachého (zasláno mailem) na školení trenérů 

v rámci kraje. 
4.5. L. Jemelka představil cenovou nabídku od p. Loutockého na webové stránky (cena 

25 000 Kč bez DPH) – VV KSST Olomouc jednomyslně schválil tuto nabídku. VV KSST 
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Olomouc pověřil Libora jednáním s p. Loutockým, smlouvu, resp. smluvní podmínky  
poté dořeší J. Juřena.   

4.6. J. Beneš okomentoval průběh jednání VV ČÁST se zástupci jednotlivých krajů 
(společné jednání VV ČÁST a Rady krajů). 

4.7. L. Jemelka zmínil poznámku na téma „tiskárny“ – podmínkou odběru bylo stanoveny, 
že za rok musí odběratel vzít min. 4ks tonerů – VV KSST Olomouc nemá zájem. 

4.8. L. Jemelka zmínil termín školení rozhodčích - 30. 11. 2019.  
4.9. P. Bezděk připomněl VV KSST Olomouc, že Dozorčí rada bude dělat na začátku roku 

kontrolu. 
4.10. Termín poslední schůze v roce byl stanoven na úterý 10. 12. 2019 na 17h, 

místo bude upřesněné – zajistí J. Juřena. 

 

 
Zapsal dne 5. 11. 2019                     Ověřil dne: 15. 11. 2019 
 
Mgr. Jakub Chalupa v. r.                 Ing. Juřena Jiří v. r. 

sekretář KSST Olomouc               předseda KSST Olomouc 


